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Zpráva komise rozhodčích 2024 

 

 

Pro rok 2024 komise rozhodčích zůstává ve stejném složení - vedoucí komise rozhodčích 

Kláry Štefkové a členkami Martiny Kubalíkové a Barbory Noskové. S členkami komise probíhají 

pravidelné online schůzky a konverzujeme ve facebookovém chatu.  

Stále si udržujeme počet 20 aktivních rozhodčích, kteří se pravidelně účastní turnajů. 

Nesmím opomenout i stálou výpomoc rozhodčích ze Slovenska.  

 

Činnost komise rozhodčích 

 

I v tomto roce navazujeme a pokračujeme v činnostech a úkolech z předešlých let 

(překlady pravidel, vedení dokumentace, komunikace s rozhodčími, soutěž “rozhodčí roku”, 

společné aktivity apod.).  

 

První letošní akcí bylo výjezdní zasedání ČFB, které proběhlo v termínu 26.-28.1 v Praze. 

Této události se zúčastnila celá komise rozhodčích a pracovaly nejen na vizích pro následující rok, 

ale také prohlubovaly své znalosti v rámci fungování naší federace.  

 

Ve dnech 16.-18.2. se nám podařilo uskutečnit kurz pro nové rozhodčí, které se konalo v 

Praze. Kurz měl dvě části - teoretické bloky, který dne 2.3. doplnila praktická část. Zúčastnilo se jej 

5 osob a všichni kurz úspěšně absolvovali.  

 

Letošní rok byl úspěšný i pro naše mezinárodní rozhodčí Barbora a Klára, které se společně 

zúčastnily svého prvního mezinárodního turnaje v chorvatském Záhřebu. Klára poté byla součástí 

rozhodcovského týmu v portugalské Povoa de Varzim.  

 

Naši rozhodčí byli nápomocni, oporou a podporou na turnaji Tatra Cup na Slovensku. 

 

Barbora a Ondřej se zúčastnili reprezentačního soustředění před paralympiádou v Paříži, 

kde působili jako rozhodčí. 

 

Martina aktivně pracuje na vytvoření komplexní metodiky pro rozhodčí. 

 

Rozhodčí se účastní i Bisfed turnajů, ale v jiných pozicích - vedoucí výpravy/asistent, ve 

kterých sbírají cenné zkušenosti pro možné budoucí absolvování mezinárodních kurzů pro 

rozhodčí.  

 

Komise rozhodčích na rok 2025 

 

Pro následující rok zůstane komise rozhodčích ve stejném složení. 
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Vize komise rozhodčích na rok 2025 

 

Opět připravujeme kurz pro nové a začínající rozhodčí, který by mohl proběhnout v první 

polovině příštího roku.  

 

Plánujeme uspořádat školení pro zkušené rozhodčí, které bude formou teambuildingu a 

primárně se budeme věnovat změnám v aktuálně platných pravidlech.  

 

Aktivní účast našich mezinárodních rozhodčích na Bisfed turnajích, kde mohou sbírat další 

cenné zkušenosti.  

 

Mezi jeden z našich hlavních cílů je nominovat další národní rozhodčí, kteří by měli zájem 

zúčastnit se mezinárodního kurzu pro rozhodčí.  

V letošním roce se mezinárodního kurzu pro rozhodčí měl zúčastnit Ondřej Vašák, který 

absolvoval vstupní pohovor, ale bohužel ze zdravotních důvodu se jej nemohl zúčastnit.  

 

 Rádi bychom se více zúčastnili přátelských zahraničních turnajů v Polsku, Německu a 

navázali spolupráci se zahraničními mezinárodními rozhodčími na našich turnajích.  

 

 Velké poděkování patří mým kolegyním Barboře a Martině za jejich nasazení, 

bezproblémovou komunikaci a spolupráci. Dále bych poděkovala všem rozhodčím, kteří odvádí 

skvělou práci nejen na kurtech. Nesmím opomenout na vedení ČFB, především místopředsedkyni 

Pavlu Vrbovou, za veškeré příležitosti a možnosti, být stále lepší.  

 

 

 

 

Ve Frýdku-Místku dne 14.11.2024             Klára Štefková 

        

         Vedoucí komise rozhodčích 
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